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Puheenjohtaja ilmoitti valtuutettu Jaana Kyllösen jättämästä 
valtuustoaloitteesta: ”Jalankulkijoiden ja pyöräilijöiden 
liikenneturvallisuuden parantaminen”. Valtuustoaloite on liitteenä. 
 
Anne Andersson käytti Keskustan valtuustoryhmän ryhmäpuheenvuoron 
menneestä ja tulevasta valtuustokaudesta. 
 
Anne Ruha toi terveiset maakuntavaltuuston kokouksesta ja kiitti 
valtuustoa yhteistyöstä menneinä vuosina. 
 
Mika Pietikäinen käytti Perussuomaisten valtuustoryhmän 
ryhmäpuheenvuoron menneestä valtuustokaudesta. 
 
Mika Pietikäinen käytti puheenvuoron toivoen, että Saviselän 
koulukiinteistön myynnin tarpeellisuus tarkastellaan vielä erikseen ennen 
lopullista päätöksentekoa asiassa. Anne Andersson käytti Pietikäisen 
puheenvuoroa kannattavan puheenvuoron.  
 
Marjatta Seppä käytti puheenvuoron kiittäen menneistä vuosista 
valtuustossa.  
 

 Antti Tiikkainen käytti puheenvuoron Saviselän kouluun liittyen.  
 
 Jaana Kyllönen käytti kiitospuheenvuoron. 
 

Kokouksen lopuksi valtuuston puheenjohtaja Esko Ristinen kiitti 
valtuutettuja, viranhaltijoita ja henkilöstöä menneestä valtuustokaudesta. 
 

Päätös Käytetyt puheenvuorot merkittiin valtuuston tietoon saatetuksi. 
 


